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Dagsorden Susan, Allan, Stig, Nikolaj, Marianne, Helene,
Torsdag d. 20/4 2023 Helle, Thomas, Tea, Nanna, Amalie

kl. 17.00-19.00

Punkt Beskrivelse Referat

1. Nyt fra HKH og TJ Fonde til dyrprojekter søges stadig, det bli
ver dyrt. Der er samlet 140.000 men det er 
ikke helt nok- det skal nok lykkes
18 elever i kommende børnehaveklasse- 3 
til hjemmeundervisnings.
Fagfordeling i gang- processen på skolen- 
og den efterfølgende.
Vi kommer til at mangle lærere, vi har slået 
op og ansætter midt i maj.
Vi er godt i med eksamensplanlægningen
vi er nede i klassen.
Mulighed for at leje fysiklokale- ender nok 
på muligheden på Søndermark.Måske Na- 
turBornholm.

2. Nyt fra elevrådet/Mikkel og
Tea

Ingen erindring om elevrådsmødet. 
Samrådsmøde- fraværsregisterring- Kan 
den registrerer time for time.
Kan der støttes i skolen i stedet for hjem
met? Ved sygeundervisning. Det vurderes 
individuelt.

3. Orientering vedr. STUK/TJ og 
HKH

De to læringskonsulenter fra STUK kommer 
og laver tilsynet- Det er vendt til noget godt. 
STUK fik sat en retning 4 fokuspunkter. 
Fagteam- testplan- PLC- læringskonferen
cer.
Historien om PLC’s udvikling fra to lommty- 
ve til et solidt udviklingsarbejde.
PLC højner det faglige niveau. 
Læringskonferencer giver forløb som høj
ner niveauet.
Det flyder ind i planlægningen.
Test resultaterne er allerde gode igen.
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5. Forældresamarbej
de/idekatalog til endelig god- 
kendelse/HKH. Bilag vedhæf
tet

Godkendt

6. Principper for to-lærertimer/TJ 
og HKH.
Bilag vedhæftet

Godkendt

6. Orientering fra mødet "samrå
det”/ Susan og HKH

Tildelingsmodel forklarets færre penge.

7. Ferieplaner vedhæftet/ der 
uarbejdes høringssvar

Er juleferien for lang?

8. Stig kommer som lærer og 
laver et oplæg vedr. rammer 
om brug af meddelesesbog. 
Rammerne skal besluttes på 
mødet af skolebestyrel- 
sen/Stig

Viser UVM hæfte- fortæller om formålet 
med meddelelsesbog.
Min uddannelse som platform.
Vi tager processplanen til efterretning og 
tager punktet til efterbehandling, når der 
ligger erfaringer fra en arbejdsgruppe på 
hvordan vi endeligt vil bruge meddelelses
bog.
Den implementeres med mindst mulige in
put- arbejdsgruppen arbejder videre med 
det.

9. Evt.og
Underskrivelse af referat

Fysiklokale drøftelse- Susan har lavet en 
forslag til et brev til Børne/ skole udvalg.

Vi sørger for snitter eller sandwich, når vi har de sene møder


